
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 10. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål K
Vil ministeren tage initiativ til at lave et pantsystem, en mærkningsordning og/eller en 
sanktionsordning med henblik på at forebygge, at fiskenet bliver efterladt på bunden af 
vores farvande?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. MOF alm. del - 
samrådsspm. BG.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Gejl (ALT).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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